
 1

Protokół nr 33/17 

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 21 sierpień 2017 r. 

 

Ad 1-2. 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Dorota Mrówka.  

 

Komisja obradowała w sali obrad Urzędu Miasta (pokój 229) w Kędzierzynie-Koźlu  

od godz. 16.00.  

 

Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 4 członków komisji 

(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 

Radna Ewa Odulińska nie uczestniczyła w posiedzeniu komisji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-

 gospodarczych;  

2. Danuta Ceglarek - dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie 

 Koźlu; 

3. Agata Morkis - zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

 w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Maja Mrożek-Dobber - zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

 Socjalnych i Zdrowia; 

5. Mikołaj Miścicki - radca prawny. 

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad: 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka odczytała proponowany porządek obrad: 

 

1) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu nr 32 z dnia 19 czerwca 2017 r.  

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu  

16 czerwca 2017 r.  petycji o wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle. 

- projekt uchwały uwzględniający pozytywne rozpatrzenie petycji; 

- projekt uchwały uwzględniający negatywne rozpatrzenie petycji. 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia sposobu organizacji usług 

asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej świadczonych w Ośrodku Wsparcia 

Dziennego dla osób z zespołem otępiennym, funkcjonującym w ramach  

Domu Dziennego Pobytu Nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu oraz zasad odpłatności  

za te usługi. 
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7) Wniosek PMS.7142.1.4.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

socjalnego.  

8) Wniosek PMS.7143.1.19.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

socjalnego.  

9) Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

10) Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka poddała pod 

głosowanie ww. porządek obrad.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”)przyjęła zaproponowany porządek obrad do 

realizacji.  

 

Ad 3.  
Przyjęcie protokołu nr 32 z dnia 19 czerwca 2017 r.  

 

Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka 

poinformowała, że protokół został wysłany na pocztę elektroniczną. Zapytała, czy ktoś wnosi 

uwagi do ww. protokołu. Wobec braku uwag, poddała pod głosowanie ww. protokół.  

 

Komisja Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny przyjęła protokół nr 32 z dnia 19 czerwca 

2017 r. (przez aklamację)  

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu  

16 czerwca 2017 r. petycji o wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-

Koźle (petycje oraz projekty uchwał stanowią załącznik do nin. protokołu). 

- projekt uchwały uwzględniający pozytywne rozpatrzenie petycji; 

- projekt uchwały uwzględniający negatywne rozpatrzenie petycji. 

 

Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka poprosiła o 

wprowadzenie w temacie.  

 

Maja Mrożek-Dobber, zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

Socjalnych i Zdrowia, poinformowała, że wnioskujący wnoszą poprzez złożoną petycję  

o zmianę w zapisach uchwały. Prezydent Miasta w swoim stanowisku negatywnie 

zaopiniowała propozycje. 

 

Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka otworzyła 

dyskusję w sprawie.  

 

Halina Mińczuk poinformowała, że z treści przedstawionych dokumentów wynika, iż rodzina 

posiada dochód na poziomie 3000,00 zł, w tej sytuacji kwalifikują się do starania się o lokal 

komunalny. Uważa, że powinno być to zaopiniowanie negatywnie. 
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Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że często są podejmowane dyskusje 

dotyczące tej uchwały, gmina widzi niektóre potrzeby zmian zapisów, wobec czego nad 

pewnymi propozycjami zmian w uchwale pracują radcy prawni. Natomiast inaczej jest  

w przypadku kryterium dochodowego i metrażowego, muszą być przyjęte określone kryteria. 

Należy dopasowywać zasoby mieszkaniowe gminy do przyjętych kryteriów.     

 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka zapytała radcę prawnego o procedurę głosowania  

w tym przypadku  

 

Radca prawny Mikołaj Miścicki wyjaśnił, że komisja otrzymała dwa projekty uchwał i oba 

powinny zostać poddane pod głosowanie.  

 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie projekt uchwały 

uwzględniający pozytywne rozpatrzenie petycji. 

 

Komisja Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny negatywnie (4 głosy ,,przeciw'") zaopiniowała 

projekt uchwały uwzględniający pozytywne rozpatrzenie petycji. 

,,przeciw'' były p. Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska. 

 

Kolejno przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka 

poddała pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający negatywne rozpatrzenie petycji. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały 

uwzględniający negatywne rozpatrzenie petycji w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu  

16 czerwca 2017 r. petycji o wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-

Koźle. 

,,za'' były p. Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska. 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych (projekt uchwały stanowi załącznik 

do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że materiał w tym temacie radni 

otrzymali wraz z uzasadnieniem, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku chętnych do 

dalszych dyskusji, przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie ww. 

projekt uchwały.    

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych. 

,,za'' były p. Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska. 
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Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia sposobu organizacji usług asystenta 

osobistego osoby niepełnosprawnej świadczonych w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z 

zespołem otępiennym, funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 w 

Kędzierzynie-Koźlu oraz zasad odpłatności za te usługi (projekt uchwały stanowi załącznik do 

nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że materiał w tym temacie radni 

otrzymali wraz z uzasadnieniem, otworzyła dyskusję w sprawie wobec braku chętnych do 

dalszych dyskusji, przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie ww. 

projekt uchwały.    

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia sposobu organizacji usług asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej 

świadczonych w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem otępiennym, 

funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu oraz zasad 

odpłatności za te usługi. 

,,za'' były p. Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska. 

 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka zapytała o składanie wniosków tzw. 500+,  

czy MOPS radzi sobie z przyjmowaniem nowych wniosków.  

 

Danuta Ceglarek, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu,   

wyjaśniła, że dużo wcześniej w wielu mediach, zamieszczano informację dotyczące 

konieczności składania nowych wniosków na świadczenia 500+. Podano, że można 

aplikować wnioski osobiście oraz poprzez Internet. Dla pracowników Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej oznacza to okres wytężonej pracy, ponieważ wszyscy beneficjenci 

składają wnioski na nowy okres zasiłkowy. Na dzień 21 sierpnia br. złożono 1850 wniosków 

oraz 658 wniosków wpłynęło elektronicznie. MOPS oczekuje na złożenie ponad 4000 

wniosków. Rodzice składając wnioski przychodzą z dziećmi, w Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu nie ma klimatyzacji, oczekiwanie w takich warunkach jest  

trudne. Każdy wniosek musi zostać sprawdzony poprzez wstępną weryfikację, czy są podpisy 

oraz prawidłowe dane. Wielu beneficjentów nie potrafi poprawnie wypełnić wniosku. Mają  

z tym wiele problemów, nie potrafią przygotować wymaganych załączników. Dlatego proces 

przyjmowania wniosków jest powolny. MOPS zachęca do składania wniosków elektronicznie 

oraz w wielu punktach na terenie miasta, lecz osoby wolą złożyć wniosek osobiście  

w siedzibie MOPS przy ul. Reja 2a, tym samym tworzą się tam duże kolejki.  

 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji Dorota 

Mrówka podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 17.05 zamknęła pierwszą część 

posiedzenia komisji, ogłosiła przerwę w obradach komisji do dnia 31 sierpnia 2017 r. 

(posiedzenie komisji  odbędzie się w przerwie obrad Sesji Rady Miasta).  

 

 

po przerwie 
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Druga część posiedzenia, Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny odbyła się  

w przerwie obrad Sesji Rady Miasta w dniu 31 sierpnia 2017 r. od godz. 14.30 do 14.40 

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (godz. 14.30), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Dorota Mrówka.  

 

Komisja obradowała w sali obrad Urzędu Miasta (pokój 229) w Kędzierzynie-Koźlu  

od godz. 14.30 do godz.14.40.  

 

Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5 członków komisji 

(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-

 gospodarczych; 

2.   Maja Mrożek-Dobber - zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

   Socjalnych i Zdrowia. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 

1. Otwarcie drugiej części  posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opinia komisji do wniosku PMS.7142.1.4.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu socjalnego. 

4. Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.19.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu socjalnego.  

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie przedstawiony porządek 

obrad. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) przyjęła zaproponowany porządek obrad 

do realizacji.  

 

Ad 3. 

Wniosek PMS.7142.1.4.2017 o wskazanie osobie lokalu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu).  
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Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że wszyscy otrzymali materiał  

w sprawie, otworzyła dyskusję, po krótkiej dyskusji  podała pod głosowanie ww. wniosek. 

 

W dyskusji wzięły udział radne Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata 

Łobodzińska, Ewa Odulińska oraz Maja Mrożek-Dobber, zastępca kierownika Wydziału 

Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała wniosek 

PMS.7142.1.4.2017 o wskazanie osobie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście.  

,,za'' były p. Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Ewa 

Odulińska. 

 

Ad 4. 

Wniosek PMS.7143.1.19.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego 

(wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że wszyscy otrzymali materiał  

w sprawie, otworzyła dyskusję, po krótkiej dyskusji  podała pod głosowanie ww. wniosek. 

 

W dyskusji wzięły udział radne Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata 

Łobodzińska, Ewa Odulińska oraz Maja Mrożek-Dobber, zastępca kierownika Wydziału 

Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała wniosek 

PMS.7143.1.19.2015 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego. 

,,za'' były p. Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Ewa 

Odulińska. 

 

Ad 5. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 18 września 2017 r. o godz. 16.00 

 

Ad 6.  

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji  

Dorota Mrówka podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 14.40 zamknęła posiedzenie 

komisji.    
Protokołowała Anna Dworaczek 

 

        PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

          

         Dorota Mrówka 


